
     ДО Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ, 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ Г-Н БОРИСЛАВ БЕДЖЕВ, 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН 

 

 

ПИТАНЕ 

 

ОТ ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ ГРУПАТА НА БСП 

 

ОТНОСНО: АСФАЛТИРАНЕ НА ТРЕВНИ ПЛОЩИ 

 

 

Уважаеми г-н Христов, 

На основание чл. 119 от Правилника за организацията и дейността на 
Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен, отправям питане по следните въпроси: 

1. Каква беше причината в града ни да се наблюдава нетрадиционното явление на 
асфлатиране на зелени площи?  

2. Има ли намерение община Шумен да продължи този процес?  
 
Моля на основание чл. 122 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен да ми предоставите писмен отговор. 

     
        

   С Уважение: ............................... 
Веселин Пенчев 


